
Fra: mangeroe[mangeroe@online.no]
Dato: 30. des 2019 22.00.12
Til: Tonje Nepstad Epland; FMVL Postmottak; mangeroe@online.no
Tittel: Re: Manger/mangerøy industriområde, Kjebogen - anmoding om tilsyn - støy frå skip ved kai1

Er det mulig å få noen status her. Båtene spesielt 1 (den ytterste). Ligger stadig vekk på generatordrift. Dette er ikke i
samsvar med føresegnene for området. Både det at den ikke er på landstrøm eller at den med uoffisielle målinger er over
kravet til støy. Måler den nå til 56db i snitt med max pulser på 75db. 30.12.2019 kl 2155.

Svar ønskes.
Arne

-------- Opprinnelig melding --------
Fra: mangeroe <mangeroe@online.no>
Dato: 20.12.2019 14:11 (GMT+01:00)
Til: Tonje Nepstad Epland <tonje.epland@radoy.kommune.no>
Emne: Re: Manger/mangerøy industriområde, Kjebogen - anmoding om tilsyn - støy frå skip ved kai1

Har du noe mer status i denne saken. Jeg finner ikke noe saksgang hverken på Radøy sine sider eller Fylkesmannen sine
sider. Når det gjelder støy er de nok fortiden innenfor, men de ligger ikke på landstrøm med begge fartøy (til tider gjør de
det). Er det for dårlig kapasitet på landstrømen? Landstrøm er et av kravene i føresegnene  for området.

Blir ikke noe trivelig jul slik det er nå.

Arne


